朝陽科技大學 095學年度第2學期教學大綱 Advanced English Conversation (II) 進階英語會話(二)

到意鈴 進階英語會話(二) 校訂選修(進修部) 選修 2 在教學方法上,以主題式的教學應是 最過合學生的,題式的人會介別。 是 一定教學方法上,以主題式的教學應是 明直有趣的學生的主題或此課程重視的是 學的主題。此課程重視的是 學的內容學期應熟知日常是 運用及其功。 運用及其功能,即是 運用及其功。 運用及其功能,與 運用及其也。 運用 發生 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要 要	Instructor Course Name Department Required/Elective Credits Objectives	LIU,YI LING S. Advanced English Conversation (II) Elective 2 Useful and interesting tasks should be introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class. It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes. Moreover, rather than the use of textbooks, teachers should recommend tool books for
進階英語會話(二) 校訂選修(進修部) 選修 2 在教學方法上,以主題式的教學應是 最適合學生的,因此課堂上會介紹實 用且有趣的主題。此課程重視的是教 學的內容而非所教內容的多集會 學的內容而非所教內容的多生活會 運用及其功能,如此才能勝程。會 運用及其功。是更進階之課程。 運用及其功。 使用教科書之外,老師應該推薦工員 財務學生參考用。如此一來,能滿足 更老師的教學更實用,學生亦能滿足 更老師必數學更實用,學生亦能滿足 其需求。 此課程與大多數的學期選修課一樣, 極蓋不同科系的學生,其彼此的英文	Department Required/Elective Credits	Advanced English Conversation (II) Elective 2 Useful and interesting tasks should be introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class. It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes. Moreover, rather than the use of textbooks, teachers
校訂選修(進修部) 選修 2 在教學方法上,以主題式的教學應是 最適合學生的,因此課堂上會介紹實 明且有趣的主題。此課程重視的是教 學的內容而非所教內容的多寡會語之 們在第一學期應熟知日常生活等。學生 們在第一學期應熟知日常生所等二學 理用及其功能,如此才能勝任第二學 期的課程、或是更進階之課程。除了 使用數學生參考用。如此一來,能滿足 更老師的教學更實用,學生亦能滿足 更老師的教學更實用,學生亦能滿足 其需求。 此課程與大多數的學期選修課一樣, 極蓋不同科系的學生,其彼此的英文	Required/Elective Credits	Elective 2 Useful and interesting tasks should be introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class. It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes. Moreover, rather than the use of textbooks, teachers
選修 2 在教學方法上,以主題式的教學應是 最適合學生的,因此課堂上會介紹實 明且有趣的主題。此課程重視的是教 學的內容而非所教內容的多寡。學生 們在第一學期應熟知日常生活第會 運用及其功能,如此才能勝任第一學 期的課程、或是更進階之課程。除了 使用教科書之外,老師應該推薦工具 書讓學生參考用。如此一來,能滿足 其需求。 此課程與大多數的學期選修課一樣, 函蓋不同科系的學生,其彼此的英文	Credits	Useful and interesting tasks should be introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class. It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes. Moreover, rather than the use of textbooks, teachers
在教學方法上,以主題式的教學應是 最適合學生的,因此課堂上會介紹實 用且有趣的主題。此課程重視的是教 學的內容而非所教內容的多寡。學生 們在第一學期應熟知日常生活第二學 期的課程、或是更進階之課程。除了 使用教科書之外,老師應該推薦工具 書讓學生參考用。如此一來,能滿足 使老師的教學更實用,學生亦能滿足 其需求。 此課程與大多數的學期選修課一樣, 飯蓋不同科系的學生,其彼此的英文	Credits	Useful and interesting tasks should be introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class. It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes. Moreover, rather than the use of textbooks, teachers
最適合學生的,因此課堂上會介紹實用且有趣的主題。此課程重視的是教學的內容而非所教內容的多寡。學生們在第一學期應熟知日常生活會話之運用及其功能,如此才能勝任第二學期的課程、或是更進階之課程。除了使用教科書之外,老師應該推,不僅能更老師的教學更實用,學生亦能滿足使老師的教學更實用,學生亦能滿足其需求。 此課程與大多數的學期選修課一樣,飯蓋不同科系的學生,其彼此的英文	Objectives	introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class. It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes. Moreover, rather than the use of textbooks, teachers
設計上須相當謹慎。	Cojouruc	reference purpose only. By doing so, not only that it is practical for teachers to instruct lessons but students are also tailored towards their needs. Like most semester-based selective courses, this class consists of students from different departments and their proficiency levels of English can vary a great deal, hence a careful design of syllabus is essential. In accordance to teaching methods, students are best taught task-based.
1) 工具書(例如:牛津/其他進階字典、 文法書等) 2) 補充教材(上課前發給學生) 3) 其他相關活動	Teaching Materials	1) Tool Books (i.e. Oxford/any Advanced Learner's dictionary, grammar exercise booketc.) 2) Supplementary materials (to be distributed prior to class) (3) Other activities.
作業/考試 (100%)	Grading	Assignments/Exams (100%)
請學生注意以下事項: 必須修過進階英語會話(一) 請參考英文版的內容 這堂課跟上學期類似 (1)整學期都用英文授課 (2)會上比較生活化的真實的教材	Syllabus	It is important to note that students need to: - come to the first session & - refer to the English version for details. This course is similar to what's offered in the first semester. (1) All instructions are given in English throughout the course. (2) Authentic materials will be used.
1 爻2 3 一价 一請 沙雷這 1)工具書(例如:牛津/其他進階字典、 (法書等))補充教材(上課前發給學生))其他相關活動 「業/考試 (100%) 「等生注意以下事項: 必須修過進階英語會話(一) 請參考英文版的內容 宣堂課跟上學期類似 1)整學期都用英文授課 2)會上比較生活化的真實的教材)工具書(例如:牛津/其他進階字典、 江法書等))補充教材(上課前發給學生))其他相關活動 Teaching Materials 「業/考試 (100%) 「等學生注意以下事項: 必須修過進階英語會話(一) 請參考英文版的內容 宣堂課跟上學期類似 1)整學期都用英文授課 2)會上比較生活化的真實的教材

尊重智慧財產權,請勿非法影印。